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Verslag van de openbare vergadering van de commissie Algemene en Financiële Zaken,
gehouden op woensdag 11 maart 2009, in de raadzaal van het gemeentehuis te
Middenbeemster

Aanwezig:
de heer W. Zeekant (voorzitter)
de heer C.J. Jonges (griffier)
de heer J.H. Köhne (VVD)
de heer J. van der Wal (VVD)
mevrouw C. van den Berg (PvdA)
de heer J.R.P.L. Dings (PvdA)
de heer M. Bakker (BPP)
de heer N.C.M. de Lange (BBP)
de heer A.N. Commandeur (CDA)

de heer J.C. Klaver (portefeuillehouder)
de heer H.N.G. Brinkman (burgemeester)
de heer H.A. Roenhorst (projectleider De Beemsters)

mevrouw R. Speets, wijkteamchef (voor agendapunt 7)
de heer H. Vermorken, unithoofd (voor agendapunt 7)

de heer R. Notenbomer, directeur GemeenteOplossingen (voor agendapunt 8)

de heer G-J. Timmermans (notulist namens Notuleerservice Nederland)

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet alle aanwezigen van harte welkom.

2. Vaststelling van de agenda

De commissie stelt de agenda ongewijzigd vast. 

3. Inventarisatie inspraak bij de verschillende agendapunten

Voor agendapunt 11 heeft de heer Peter Heerschop zich gemeld, voor agendapunt 12 de heer Louis 
Konijn.

4. Vaststellen verslag van de vergadering van 3 december 2008

De commissie stelt het verslag zonder op- of aanmerkingen vast.

5. Ingekomen stukken

 Brief d.d. 19 december 2009 van het college over de decembercirculaire
De heer Dings stoort zich aan het gemak waarmee de verhoging van de factor 
herindelingskosten/opbrengsten terzijde geschoven wordt. Die moge nu niet relevant zijn, dat kan in de 
toekomst anders komen te liggen.
De heer De Lange stelt vast dat de zaken er nu nog goed uitzien, maar dat de meicirculaire meer 
uitsluitsel zal geven over de situatie in 2010.
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De heer Commandeur verbaast zich over het feit dat de definitieve beschikking over 2006 pas in de loop 
van 2009 komt. Hij mist het uitkeringsjaar 2007. Hij vraagt hoe de grote stijging voor 2009 te verklaren 
is.
Wethouder Klaver zegt dat herindeling nu niet aan de orde is, maar dat de gemeente gebruik zal maken 
van regelingen als dat in de onbestemde toekomst aan de orde zou komen. Definitieve beschikkingen 
laten inderdaad jaren op zich wachten, zo bevestigt hij, maar hij verwacht geen grote afwijkingen. In 
december waren over 2007 geen afwijkingen te signaleren, maar dat kan in een volgende circulaire wel 
het geval zijn. De algemene uitkering voor 2009 werd in december geschat op basis van gegevens van 
enkele maanden daarvoor. Inmiddels is de verwachting dat er in de kaderbrief een tekort van 
130.000 euro voor 2009 gemeld zal moeten worden.
De heer Van der Wal vindt geen gehoor bij de commissie voor zijn verzoek deze brief apart te agenderen. 
De overige leden achten behandeling van de meicirculaire afdoende.

 Regionale Omnibusenquete Beemster 2008
De heer De Lange stelt voor deze fraaie uitkomsten van dit tevredenheidonderzoek te relateren aan 
de kwaliteitstoets en op te sturen naar de provincie om de fusiedrang daar te temperen.
De commissie stemt in met verzenden naar de provincie.

6. Mededelingen

De heer De Lange feliciteert namens de BPP-fractie burgemeester Brinkman met zijn herbenoeming en 
spreekt de wens uit hem in 2015 op het eind van zijn tweede termijn in eenzelfde setting weer te 
spreken.

7. Jaarplan 2009 Unit Purmerend en De Waterlanden van de politieregio Zaanstreek-
Waterland 

De heer Vermorken, unithoofd De Waterlanden, en mevrouw R. Speets, wijkteamchef, verzorgen een 
presentatie over de operationele resultaten van de afgelopen jaren en het jaarplan 2009 in samenhang 
met het Meerjarenbeleidplan 2008-2011. Voor de gemeente Beemster zijn drie extra aandachtsvelden 
vastgesteld:
 jeugd: signalering en advisering risicojeugd, ondersteuning gemeente bij jeugdoverlast;
 verkeer;
 milieu, hennepkwekerijen en drugsoverlast.
Het wijkteam van negen medewerkers en zeven studenten kan specialisten van de unit inschakelen.

De heer Commandeur informeert naar de ervaringen met HALT en de registratie van recidive.
Van politiezijde wordt aangegeven dat men tevreden is over de resultaten van HALT, maar erg beducht 
voor het vele papierwerk dat daarmee gemoeid is. Op landelijk niveau wordt bekeken of die papierwinkel 
valt terug te dringen. Recidive wordt goed geregistreerd, net als alles wat er bij de politie omgaat. 
Beemster steekt qua jeugdoverlast en criminaliteit positief af bij Purmerend.
De heer Dings mist in de presentatie vermelding van Bibobprocedures en een ketenaanpak voor de jeugd. 
Hij informeert hoe het drinkgedrag onder de jeugd vergelijkbaar is met dat in West-Friesland.
Burgemeester Brinkman geeft aan dat Bibob primair een zaak is van de gemeente. Dat is in Beemster aan 
de orde geweest bij een seksinrichting. Ook is er een discussie over de sectoren waar dit een rol zou 
kunnen spelen, bijvoorbeeld in de horeca. Het maakt deel uit van het integraal veiligheidsbeleid en zal dus 
in deze commissie op de agenda komen. De ketenaanpak voor de jeugd is enkele jaren geleden breed 
besproken in de commissie Samenleving. Desgewenst zou het voor deze commissie geagendeerd kunnen 
worden. Er is veel overleg tussen de verschillende instanties om ontsporingen voor te zijn. Dat vraagt wel 
eens een onorthodoxe aanpak als een rechtstreekse persoonlijk geadresseerde brief van de burgemeester 
aan de ouders. Er is een kleine harde kern van overlastgevers, het is zaak die te isoleren.
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Van politiezijde wordt daaraan toegevoegd dat de wijkagent regelmatig overleg voert met de 
jongerenwerker en jeugdregisseur. Het drankgebruik onder de jeugd in Beemster heeft volgens hem niet 
de omvang van dat in West-Friesland.
De heer De Lange vraagt om voorlichting over verkeersveiligheid, bijvoorbeeld door via publicaties 
bromfietsers te attenderen op het grote gevaar van het rijden met grote snelheid op de rijbanen in de 
polder. Mevrouw Speets geeft aan dat er al vaak controles gehouden worden op zaterdagavonden.
De heer Köhne spreekt zijn zorgen uit over de aantallen woninginbraken en vraagt of daar niet meer inzet
geboden is. Verder informeert hij naar de aanpak van drugshandel. 
Volgens de politie is de piek in woninginbraken achter de rug. Er wordt veel gedaan aan buurtonderzoek. 
Met de woningbouwverenigingen wordt gekeken naar verbetering van hang- en sluitwerk in de oudere
woningen. Verder wordt in kaart gebracht via welke weg inbrekers woningen betreden. Daarna kan 
samen met de gemeente gerichte voorlichting gegeven worden. De politie is ook afhankelijk van burgers 
die alarmeren en informatie doorgeven. Dat kan op diverse manieren, ook anoniem. Dan kan de politie 
alert reageren. Tijdens de Beemster Feestweek zijn enkele drugsdealers opgepakt en onlangs bij 
verkeerscontroles.
Burgemeester Brinkman wijst erop dat woninginbraken een regionale prioriteit is van de politie. Hij vraagt 
of de commissie op dit moment wijzigingen wil voorstellen in de prioriteiten van Beemster zelf. Hij heeft 
zelf het gevoel dat die nog goed voldoen. Dit acht hij een uitgelezen moment om wijzigingen voor te 
stellen. Maar via het periodiek overleg dat hij voert met de politie kunnen altijd wensen kenbaar gemaakt 
worden.
De heer De Lange doet als aanvulling de suggestie om bij de prioriteit verkeer ook meer te letten op 
snelheidsovertredingen op sluiproutes. De heer Commandeur heeft geen wijzigingen, hooguit 
nuanceringen in het huidige beleid voor ogen, bijvoorbeeld meer aandacht voor de Oostdijk. 
De voorzitter bedankt de vertegenwoordigers van de politie voor de presentatie.

8. Beschikbaar stellen krediet voor aanpassing raadzaal en invoering videostreaming raads-
en commissievergaderingen 

De heer De Lange hoopt dat deze nieuwe apparatuur zal leiden tot betere vergaderingen en presentaties. 
Dat vergt ook inzet van de presentatoren en deelnemers aan de vergadering. Het wordt een 
laagdrempelig systeem waarmee vergaderingen thuis achter de computer te volgen zijn. Hij vraagt wel 
hoe politieke stellingnamen en uitspraken die nu in de notulen worden vastgelegd, met dit nieuwe 
systeem terug te vinden zijn. Daarom pleit hij voor een evaluatie na een jaar.
De heer Commandeur denkt dat de besluitenlijst en schriftelijke vastlegging van stemverhoudingen bij 
meerderheidsbesluiten het bezwaar van de heer De Lange kan wegnemen. Het laten vervallen van 
notulen is bovendien nodig om de afgesproken bezuiniging te realiseren. Hij vindt het een goed systeem, 
maar hoopt niet dat de publieke tribune voortaan leeg blijft. Hij wijst op het belang van goede 
voorlichting om dit systeem bekend te maken onder de bewoners. 
De heer Van der Wal gaat akkoord met de kosten. Hij uit wel enige zorgen over de onbeperkte 
openbaarheid van het opgenomen materiaal. Tegen live uitzending heeft hij geen enkel bezwaar. Hij vindt 
het wel bezwaarlijk als iedereen naderhand alles onbeperkt kan downloaden en naar believen monteren. 
De heer Dings vraagt of er verder nog iets gedaan wordt met het gebrek aan presentatie- en 
vergaderruimten waar het voorstel gewag van maakt. De nieuwe vorm van registreren van 
raadsvergaderingen en publieke beschikbaarheid van de registraties via internet juicht hij juist toe. Dat 
acht hij goed voor de openbare controle op politici. Hij deelt de angst voor achter elkaar gemonteerde 
bloopers niet.

De heer Notenbomer geeft aan dat de registratie te zien is als het ultieme woordelijk verslag, inclusief 
toon en lichaamstaal. Het wordt live uitgezonden via internet en blijft nadien te raadplegen. Zijn ervaring 
is dat juist het videoarchief veel geraadpleegd wordt. Het minimum wat een gemeente verplicht is te 
publiceren, is een besluitenlijst. De meeste gemeenten bewaren het uitdijend archief op internet en op 
dvd als een formele back-up voor de archiefinspectie. Openbare vergaderingen zijn voor iedereen te 
bekijken. Besloten (delen van) vergaderingen kun je ook besloten opslaan, zodat ze alleen toegankelijk 
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zijn voor de raadsleden en andere bevoegden. Het is te zien als een aanvulling op het bestaande 
raadsinformatiesysteem waarmee nu alleen maar documenten op te vragen zijn.
Burgemeester Brinkman herhaalt dat de besluitenlijst op papier blijft. De evaluatie na een jaar lijkt hem 
een goede zaak. Hij stelt voor ook vooraf een proefsessie te doen met het nieuwe systeem, want het 
wordt een heel andere werkwijze. Het archief wordt per agendapunt opvraagbaar, of per clusters en 
onderwerp. De ervaringen in Oostzaan zijn positief. Voorlichting zal inderdaad nodig zijn. En er komt 
hiermee in ieder geval al een belangrijke verbetering in presentatiemogelijkheden.

De heer Van der Wal blijft bij alle positieve kanten aan het meegaande oog huiverig voor manipulatie als 
iedereen anoniem onbeperkte toegang heeft. Hij pleit voor het stellen van een termijn aan de 
openbaarheid en een inlogregistratie voor het downloaden. 
De heer Dings zegt deze reserves tegen openbaarheid niet te begrijpen. Hij vraagt of de kinderziektes 
waar Oostzaan mee te maken had inmiddels verholpen zijn.
De heer De Lange zegt ook niet bang te zijn voor de openbaarheid. Zijn fractie gaat akkoord met het 
krediet, temeer daar er ook een bezuiniging aan gekoppeld is. 
De heer Commandeur deelt de koudwatervrees niet. Hij stemt in met het krediet. 

De heer Notenbomer geeft aan dat in de raad van Haarlemmermeer aanvankelijk ook huiver bestond 
tegen die onbeperkte beschikbaarheid op internet. Maar na een paar maanden maakten raadsleden al 
eigen archieven aan op YouTube en maakten bezwaren tegen beperkingen op downloaden. De gemeente 
zelf moet volgens hem wel een volledige ongemonteerde kopie in zijn archief beschikbaar stellen. De 
beelden komen met een vertraging van 10 tot 20 seconden thuis op de computer. Oostzaan gaat 
binnenkort een sms-dienst starten om de burger te waarschuwen dat het onderwerp aan de beurt is waar 
hij belangstelling voor kenbaar gemaakt heeft. Hij kan meten hoeveel mensen een uitzending bekijken. In 
de praktijk blijken publieke tribunes bezet te blijven met hetzelfde publiek als voorheen. Er komt via 
internet nieuw publiek bij. In het archief van de gemeenten blijft een dvd in ongecomprimeerde vorm 
opgeborgen.

De voorzitter stelt vast dat alle fracties instemmen met het voorstel.

9. Intrekken Organisatieverordening brandweer Beemster 

De commissie gaat unaniem akkoord.

10. Vaststellen Brandbeveiligingsverordening Beemster

De heer Dings zegt dat zijn fractie zich afvraagt waarom dit voorstel nodig is. Waar de VNG spreekt van 
een noodzaak voor vergunning bij meer dan tien personen, stelt deze verordening dat al bij meer dan vier 
personen verplicht. Artikel 7 rept van bossen, vennen en heiden die in de Beemster ver te zoeken zijn.
Voorts vraagt hij aan hoeveel criteria uit artikel 1.b iets moet voldoen om een bouwwerk genoemd te 
worden.
De heer Commandeur vraagt of onder niet-bouwwerken ook tenten verstaan worden. Hij stelt voor de 
artikelen 6 en 7 te schrappen. Hij vraagt waarom voor gehandicapten niet een norm van vier of vijf
gehanteerd wordt.

Burgemeester Brinkman wijst erop dat artikel 12 van de Brandweerwet 1985 deze verordening verplicht
stelt. Daarbij is zoveel mogelijk het VNG-model gevolgd. Artikel 7 staat er in om de brandweer bij 
gemeentegrensoverschrijdende in de veiligheidsregio niet voor onnodige problemen te stellen. De keuze 
voor de norm van vier personen is ook in de regio afgesproken, spreker zal ruim vóór de 
raadsvergadering laten weten waarom die keuze gemaakt is. Artikel 2.1.c gaat over een dagverblijf, en 
daarvoor gelden andere normen dan voor een nachtverblijf waar 2.1.b over gaat. Artikel 2.1.c is conform 
het VNG-model. De vraag over artikel 1.b zal hij later beantwoorden.
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De voorzitter constateert dat alle fracties akkoord gaan.

11. Beschikbaar stellen garantiekrediet van 51.000 euro ten behoeve van de definitieve 
opdracht tot het vervaardigen van het Herdenkingsboek 400 jaar Beemster

Inspreker
De heer Heerschop spreekt namens de stichting Beemster 400 jaar zijn verontrusting uit over het feit dat 
de gemeente voor dit boek ook sponsors gaat zoeken. Via de secretaris van de stichting, heeft de 
gemeentesecretaris al de zorg doorgegeven dat men in elkaars vaarwater komt te zitten. De stichting 
heeft van de gemeente een subsidie van 50.000 euro gekregen voor het organiseren van activiteiten in 
het jubileumjaar 2012. In 1987 hebben de activiteiten bij elkaar 375.000 gulden gekost. Het is reëel te 
veronderstellen dat er in 2012 4 ton in euro’s mee gemoeid zal zijn. De begroting van alle commissies 
wordt op het eind van 2009 vastgesteld. Waar het om gaat is dat de stichting in deze moeilijke tijden dus 
ook aangewezen is op het vinden van sponsors. Deze middag is er per mail een antwoord gekomen van 
de gemeente dat hem niet helemaal gerustgesteld heeft. De afspraak was immers dat men niet in elkaars 
vaarwater zou gaan zitten. De gemeente heeft zich volgens hem te weinig gerealiseerd dat ze met het 
initiatief voor dit boek de stichting in problemen kan brengen. Die zorg wil hij hier nadrukkelijk naar voren 
brengen. Er moeten duidelijke afspraken komen over het benaderen van sponsors en wie welke 
activiteiten onderneemt. Dit initiatief voor het boek is voor de stichting als een verrassing gekomen. De 
Beemster is nu, anders dan in 1987, werelderfgoed geworden, dat schept extra verplichtingen om in 2012 
goed voor de dag te komen. De stichting gaat proberen sponsors per activiteit te werven, dat kan 
afhankelijk van het evenement op lokaal, regionaal of nationaal niveau zijn. Wellicht zelfs internationaal,
gezien het belang van toerisme en de werelderfgoedstatus.

De heer Van der Wal memoreert dat de VVD het subsidiebedrag voor de stichting al eerder te laag 
genoemd heeft. 4 ton voor feestelijkheden rond 400 jaar Beemster lijkt hem een realistisch bedrag. 
De heer De Lange vindt dat het feest vooral voor de Beemsterlingen zelf moet zijn. 
De heer Commandeur spreekt zijn verdriet uit over de tweespalt. Hij vraagt of in de begroting van 4 ton
ook de eigen activiteiten van buurtverenigingen zijn meegenomen.
De heer Heerschop zegt dat de 375.000 gulden destijds de activiteiten betrof van de stichting zelf, dus 
exclusief de buurtinitiatieven.

De voorzitter vraagt de discussie verder te beperken tot het voorliggende voorstel.

De heer Van der Wal zegt dat de VVD kan instemmen met het voorstel. Hij vraagt wie de regie voert over 
de activiteiten, de gemeente of de stichting. Daar wil hij ook bij agendapunt 12 op terugkomen. 
De heer Dings zegt moeite te hebben met het voorstel. Het gaat om een garantiekrediet voor een 
projectplan dat is opgesteld met een uitgeverij met een totale begroting van 2 ton. Het is hem niet 
duidelijk waarom voor deze uitgeverij gekozen is en of aanbesteding niet geboden is. Hij is beducht dat er 
bij dezelfde sponsors aangeklopt zal worden met het risico van nul op het rekest van beide actoren en 
pleit voor een betere coördinatie, zoals dat ook in de kaderstelling door de vier fracties is afgesproken. 
Het jubileumjaar moet in zijn ogen vooral een volksfeest worden. Dit boek met zijn beperkte oplage van 
2650 lijkt vooral een prestigeproject.
De heer De Lange vindt dat de gemeente en de stichting samen moeten optrekken. Via de kaderstellende 
rol van de vier raadsfracties zal in de begroting van 2010 een voorschot genomen worden op het bedrag 
dat de raad wil reserveren voor activiteiten in 2012. Besluiten over de besteding blijven aan de raad 
voorbehouden. Hij adviseert de stichting contact op te nemen met de raad en het college om duidelijkheid 
te scheppen. Het belang van dat jubileum van 400 jaar moet overeind blijven. Goed overleg had volgens 
hem deze ongelukkige briefwisseling kunnen voorkomen.
De heer Commandeur zegt niet zonder meer te kunnen instemmen met het voorstel. De brief heeft hem 
onaangenaam verrast. Hij ziet het draagvlak afkalven voor het boek met zijn hoge kosten en beperkte 
oplage. Hij dacht dat het zou gaan om een cadeau voor elk gezin, maar vraagt wat nu de beoogde 
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doelgroep is. De stichting schrijft nu dat niemand op dit prachtboek te wachten zit. Hij adviseert de 
gemeente en de stichting snel de koppen bij elkaar te steken om op één lijn te komen voordat de raad
een besluit kan nemen.

Burgemeester Brinkman vraagt en krijgt een schorsing om de brief van de heer Winkelhuijzen te kunnen 
lezen, die hem nu pas onder ogen komt. Vervolgens verklaart hij dat hij namens het college een ander 
soort brief zou hebben laten opstellen dan die waaruit de heer Heerschop citeerde. Die brief is opgesteld 
naar aanleiding van meldingen van de gemeentevertegenwoordiger in het stichtingsbestuur dat men zich 
daar zorgen maakte over het vissen in dezelfde sponsorvijver. Dat moet volgens spreker inderdaad 
voorkomen worden en dat was ook de strekking van de brief van het college. Bij de benadering van de 
NAM heeft de gemeente zich dit onvoldoende gerealiseerd. Toen de NAM destijds in de gemeente aan de 
slag wilde gaan met het aanleggen van pijpleidingen heeft de gemeente geopperd dat het goed zou zijn 
als de NAM iets terug zou doen voor de gemeenschap in het werelderfgoed. De NAM gaf aan daar niet 
onwelwillend tegenover te staan. Naderhand is voorgesteld het boek als bestemming te maken. Andere 
sponsors zijn nog niet benaderd, omdat het college niet wilde vooruitlopen op het nu voorliggende besluit. 
Het waterschap is wel benaderd voor inhoudelijke medewerking, over geld is niet gesproken. De bewering 
van de heer Winkelhuijzen in zijn brief dat het waterschap is benaderd als sponsor, is volgens spreker dan 
ook bezijden de waarheid. De tekst van die brief stemt spreker verdrietig en maakt de samenwerking er 
niet gemakkelijker op. Hij zal in het college de rol van de gemeente in het stichtingsbestuur aan de orde 
stellen nu men zo meent te moeten communiceren. Hem steekt de suggestie alsof hij dit boek zou willen 
voor eigen eer en glorie. De kwalificaties van het boek in de brief verdrieten hem. Naast de 
feestelijkheden en tijdelijke activiteiten dient er volgens velen bij het 400-jarig bestaan ook een blijvende 
herinnering te komen om zaken als het project Des Beemsters, de cultuur en de historie voor het voetlicht 
te brengen. Er blijkt nog steeds veel belangstelling te bestaan voor eerdere producten als websites, films 
en kronieken. Er is vraag naar een geactualiseerd standaardwerk in boekvorm, gekoppeld aan andere 
media met bewegende beelden. De productie vergt veel voorbereidingstijd. Daarom ligt hier nu het 
voorstel om middelen vrij te maken in het belang van de geschiedenis en de nazaten.
De regie van de activiteiten in 2012 is aan het hoofdbestuur. Het college heeft gemeend dit boek daarvan 
los te trekken. Dat hoeft niet te betekenen dat men in elkaars vaarwater belandt. Sommige sponsors 
hebben wel belangstelling voor het verbinden van hun naam aan een dergelijk boek, maar niet aan 
feestelijke evenementen. Het moet zowel een volksfeest, als iets specifieks Des Beemsters worden. Niet 
alleen touwtrekken, maar ook cultuur.
De kosten en de oplage zijn reëel begrote uitgangspunten. Het is de bedoeling vooraf met een intekenlijst 
te werken om de oplage te bepalen. Een herdruk wordt overigens goedkoper, veel kosten zitten in het 
voorbereidend onderzoek en schrijfwerk. 
De heer Roenhorst vult aan dat er gesproken is met twee uitgeverijen. De nu gekozen uitgeverij heeft 
ervaring met dit soort kroniekachtige boeken in samenwerking met een lokale drukker en kan het proces 
van begin tot eind begeleiden. Een projectteam uit de gemeente bewaakt de kwaliteit. Er zit onderzoek in 
naar gebieden en onderwerpen die nog niet geboekstaafd zijn. Er is bewust gekozen het boek niet als 
cadeau te verspreiden uit kostenoverwegingen, maar ook om te voorkomen dat het ongelezen in de 
boekenkast verdwijnt. Er komt een prospectus met intekenlijst.
Wethouder Klaver geeft aan dat er kaders zijn gesteld in de raad die in juni de raad passeren. In de 
begroting voor 2010 komen dan onder meer de garanties voor feesten in 2012 aan bod. Hij heeft er alle 
vertrouwen in dat alles op zijn plek zal vallen als er duidelijke begrotingen komen. 

De heer De Lange herhaalt zijn oproep om met elkaar in gesprek te gaan vóór de raad en samen op te 
trekken in het belang van het resultaat. Hij spreekt nu een voorzichtige instemming uit, maar voorziet ook 
nog een discussie in de fractie vanwege de brief, die nu door de burgemeester grotendeels ontzenuwd is.
De heer Commandeur kondigt nader beraad in zijn fractie aan.
De heer Van der Wal meldt dat de VVD positief is over het initiatief voor dit boek met begeleidende media 
en het maximaal te verlenen krediet. Hij roept de stichting op de zure brief, die de relatie onder spanning
zet, te nuanceren, zeker na de verhelderende toelichting van de burgemeester.
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De heer Dings denkt dat het gooien van een steen in een vijver niet altijd genuanceerd gaat. Waar het 
om gaat is dat de bestuurlijke en organisatorische verantwoordelijkheden goed afgebakend worden. Dat 
was ook de inzet van de kaderstellende opdracht: zorg voor goed overleg en afstemming. Als daar 
misverstanden over rijzen is het beter die zo vroeg mogelijk uit de wereld te helpen. Hij bespeurt een 
ondertoon dat de gemeente zich verantwoordelijk voelt voor het culturele element, maar daar wordt ook 
binnen de stichting aan gewerkt. Meer duidelijkheid over ieders aandeel en samenhang is volgens hem 
dringend gewenst.
Burgemeester Brinkman benadrukt dat hij gezamenlijk wil optrekken. De brief met volgens hem deels 
verkeerde, deels tendentieuze voorstelling van zaken maakt dat er niet gemakkelijker op. Hij wil zich 
beraden op de rol van de gemeente in het stichtingsbestuur. Het college heeft zich dingen niet 
gerealiseerd en daarom zo spoedig mogelijk gereageerd op de eerste meldingen. 
Cultuur moet een rol spelen, het college bemoeit zich verder niet met cultuuruitingen, maar wil alleen dit 
boek tot ontwikkeling brengen. Er moet nog veel wetenschappelijk onderzoek gedaan worden. Daarom is 
het van belang nu een besluit te nemen, als de raad het ermee eens is dat dit boek er moet komen.

De voorzitter sluit dit agendapunt af met de constatering dat het als B-punt naar de raad gaat.

12. Beschikbaar stellen krediet voor verplaatsen korenmolen De Nachtegaal

Inspreker
De heer Konijn maakt op persoonlijke titel bezwaar tegen dit voorstel. Volgens hem had de huidige 
eigenaar wel voldoende middelen om land en luxeproducten te kopen en zijn schuur illegaal om te 
bouwen tot woning, maar kennelijk niet om de molen te onderhouden. Spreker heeft zijn eigen stolp 
zonder enige subsidie opgeknapt en wordt daarvoor beloond met een hogere WOZ-waarde. De eigenaar 
van de molen die nog nooit een cent aan onderhoud gespendeerd heeft, wordt daarvoor door de 
gemeente beloond met de verplaatsing van de molen en de aankoop van bouwgrond. Enkele jaren 
geleden wilde Cono de molen kopen. Dat is toen door de raad weggestemd. Spreker ergert zich ook aan 
de slechte staat van onderhoud van de molen, maar vindt niet dat op deze manier gemeenschapsgeld 
uitgegeven mag worden. Dat kan beter voor andere doeleinden bewaard worden.

De heer Commandeur vraagt de inspreker of hij een andere suggestie heeft om te bereiken dat de molen 
weer in goede staat komt.
De heer Konijn antwoordt dat de eigenaar zijn hele eigendom maar moet verkopen als hij geen geld heeft 
om het te onderhouden, net als iedereen. Dan kan de gemeente het desnoods kopen.

Burgemeester Brinkman zegt een misverstand te bespeuren dat hij graag wil ophelderen. De eigenaar 
draagt de molen om niet over aan de stichting. De gemeente stelt de stichting met dit krediet in staat 
elders een stuk grond te kopen waar de molen herbouwd kan worden.

De heer Dings zegt na deze toelichting te kunnen instemmen met het voorstel.
De heer De Lange zegt al lang begaan te zijn met het lot van De Nachtegaal. In het vierjarig bestaan van 
de Stichting tot Behoud van De Nachtegaal heeft de eigenaar het laten afweten en heeft ook de RACN 
haar verantwoordelijkheid niet opgepakt, met als resultaat dat de molen nu een bouwval is. De BPP kan 
pas instemmen met dit voorstel, als er ontbindende voorwaarden en garanties voor het realiseren van de 
restauratie aan gekoppeld worden.
De heer Commandeur kan zich de ongerustheid van de BPP voorstellen, gezien de voorgeschiedenis, maar 
het belang van het behoud van De Nachtegaal acht hij groot. Hij neemt aan dat deze zaken in het 
contract met de stichting worden geregeld. Bij de behandeling in de raad zal hij nog kanttekeningen 
plaatsen bij de voorgeschiedenis.
De heer Köhne zegt dat achteromzien weinig zin heeft. Het behoud van De Nachtegaal is veel waard en 
dat lijkt hem het best gegarandeerd door het beheer onder te brengen bij de stichting. De stichting moet 
dan wel de financiering rond krijgen. Hij oppert het idee dit krediet onder te brengen bij de 
bestedingsreserve voor Beemster 400.
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Wethouder Klaver betoogt dat het college met dit voorstel de stichting een breekijzer wil geven om de 
impasse te doorbreken. In het voorlopig koopcontract staat dat de gemeente de grond zal kopen en de 
stichting recht van opstal zal geven als de stichting op 30 juni 2010 de garantie kan geven dat de 
financiering en de vergunningen rond zijn. Dan pas zal de gemeente tot daadwerkelijke aankoop van de 
grond overgaan. Als dat de stichting niet lukt, treden de ontbindende voorwaarden in werking. Het college 
kiest er niet voor de voorgeschiedenis uit te diepen, maar pleit voor het geven van een reële kans aan de 
stichting. Verder worden er nog enkele zaken met de familie Van Duin jr. geregeld.

De heer De Lange zegt dat zijn fractie niet akkoord kan gaan met een conceptcontract. Een krediet van 
welke vorm of omvang ook kan hij pas goedkeuren als er een definitief contract kan worden getoond.
Daar moeten zekerheden voor op tafel liggen dat de molen behouden blijft en dat de eigenaar geen 
bonus krijgt.
Wethouder Klaver zegt toe zijn best te doen het contract vóór 26 maart rond te krijgen. Daar zal dan in te 
lezen staan wat nu ook al beschikbaar is in het concept.
De heer Commandeur spreekt zijn verwondering uit over het gebrek aan vertrouwen dat hij in de 
woorden van de heer De Lange beluistert.

De voorzitter sluit het agendapunt af. 

13.  Actielijst

De actiepunten komen in volgende vergaderingen aan bod.
De agendapunten 8, 9 en 10 komen op de raadsagenda van 26 maart als A-punt; agendapunten 11 en 12 
als B-punt.

14. Rondvraag

De heer De Lange vestigt de aandacht op een brief van een bewonersdelegatie van de Pieter 
Kramerstraat in Zuidoostbeemster over de herinrichting van hun straat. Hij doet een dringend beroep om 
samen met de bewoners tot betere oplossingen te komen.

15.  Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 22.30 uur.


